



第十四屆(2022-2024)

陳凱慈主席致詞

Inauguration Speech by

Ms. Chan Hoi Tsz

the 14th(2022-2024)

Chairman of PTA

- 校長、各位老師、各位家長 午安
- Good afternoon Principal, teachers and parents
- 承蒙各位家長及校方的厚愛並信任與支持，讓本人得以擔任第十四屆家長教師會主席一職，深感榮幸
- I would like to say thank you for giving me a chance to be the Chairperson of the 14th executive committees members of BHS Parent-Teacher Association



- 作為家長代表，本人定當構建穩固的家校溝通橋樑，將家長的聲音帶到校方的圓桌上，一起為我們的孩子共建美好的學習及學校生活環境
- I will develop a closer link between parents and teachers in order to build a better learning environment for the benefit of students
- 本人期望未來能以個人的能力與家長們一起舉辦更多豐富且多元化的活動，與子女共同學習，言傳身教，樹立最好的榜樣
- I hope we can encourage more parents to join us and organize a variety of activities

- 同時創造一個家校合作成功的好典範，攜手培育子女成材貢獻社群
- I also hope we can develop a success model for the parent-school cooperation
- 最後，謹祝大家身體健康，生活愉快!
- Wish you good health and happiness.
Thank you!

